

ပတခ(ကသခ)-၀၅-၀၃

ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် စည်းမျဉ်း ၄၂၊ စည်းမျဉ်းခွဲ (ည) အရ အခွန်ခန့်မှန်းကြောင်း တင်ပြလွှာ

ရက်စွဲ၊ -----

သို့

တာဝန်ခံအရာရှိ

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

----- ရုံး

၁။ အမှတ်-----၊ -----လမ်း၊ -----ရပ်ကွက်၊ -----မြို့/ မြို့နယ်ရှိ

-----လုပ်ငန်း/ အဖွဲ့အစည်း / အသင်း/ ကုမ္ပဏီ/အစုစပ်လုပ်ငန်း၊

လုပ်ငန်းမှတ်ပုံတင်လက်မှတ်/ အခွန်ထမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ်(TIN) -----မှ -----ခုနှစ်၊ -----လ/

သုံးလပတ်/နှစ်အတွင်းက ရောင်းချခဲ့သောကုန်စည်ရောင်းရငွေ /ဝန်ဆောင်မှုရငွေပေါင်း ကျပ်-----အပေါ်

ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ကျပ်-----ကျသင့်ပါသည်။

၂။ ဖော်ပြပါကာလအတွင်း ရောင်းချခဲ့သောကုန်စည်ကို ပြည်တွင်း၌ဝယ်ယူစဉ် / ပြည်ပမှတင်သွင်းစဉ် / ဝန်ဆောင်မှုဆောင်ရွက်

စဉ်က ကုန်စည်တန်ဖိုးမှာ ကျပ်-----ဖြစ်ပါသဖြင့် ယင်းတန်ဖိုးအပေါ် ပေးဆောင်ခဲ့ရပြီး

ဖြစ်သည့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကို ကျောဘက်တွင်ဖော်ပြပါရှိသည့်အတိုင်း တွက်ချက်ရရှိသည့်အခွန်ပမာဏမှ ခန့်မှန်း၍ ကျန်အခွန်

ငွေကျပ် -----ကို -----ဘဏ်၊ -----သို့

ချလန်အမှတ် ----- ဖြင့် -----နေ့တွင် ပေးသွင်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၃။ ပြည်ထောင်စု၏အခွန်အကောက်ဥပဒေဖြင့် အခွန်ခန့်မှန်းခွင့်မရှိကြောင်း သတ်မှတ်ထားသည့် ကုန်စည်များ၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံး

သွားသည့်ကုန်စည်များနှင့် ရောင်းချခြင်းမပြုရသေးသည့် ကုန်စည်များအတွက် ပေးသွင်းခဲ့ရသည့် အခွန်ပမာဏကို ခန့်မှန်းထားခြင်းမရှိဘဲ

ရောင်းချပြီးသည့်ကုန်စည်/ ဆောင်ရွက်ပြီးသည့်ဝန်ဆောင်မှုအတွက်သာ ခန့်မှန်းထားပါသည်။ လက်ကျန် ကုန်စည်/ ဝန်ဆောင်မှုအတွက်

ခန့်မှန်းရန်ကျန်ရှိသေးသည့် ဖော်ပြပါအခွန်ပမာဏကို ကုန်စည်ရောင်းချရရှိချိန်/ ဝန်ဆောင်မှုရငွေရရှိချိန်တွင် ဆက်လက်ခန့်မှန်းသွားမည်

ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ပြည်တွင်း၌ ကုန်စည်ဝယ်ယူစဉ်/ ပြည်ပမှတင်သွင်းစဉ်/ ဝန်ဆောင်မှုဆောင်ရွက်စဉ်က ပြုစုထားသည့် သက်သေခံ

လက်မှတ် ပတခ(ကသခ)-၀၅-၀၁/ ပတခ(ကသခ)-၀၅-၀၂ () စောင်ကို ပူးတွဲတင်ပြပါသည်/ တင်ပြထားပြီးဖြစ်ပါသည်။



လက်မှတ် -----

အမည် -----

တာဝန် -----

ဖုန်း၊ e-mail လိပ်စာ -----

ပြည်တွင်း၌ ကုန်စည်ဝယ်ယူစဉ်/ ပြည်ပမှတင်သွင်းစဉ် / ဝန်ဆောင်မှုဆောင်ရွက်စဉ်က ကုန်စည်/ ဝန်ဆောင်မှုအပေါ်
ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ပေးဆောင်ခဲ့မှုနှင့် ခုနှိမ်မှုစာရင်း

ကုန်စည်ဝယ်ယူခဲ့မှုအတွက်ခုနှိမ်ရန်

အကြောင်းအရာ	ရေ တွက် ပုံ	အရေ အတွက်	သွင်းကုန် တန်ဖိုး (နိုင်ငံခြားငွေ)	အခွန်မပါ ကုန်တန်ဖိုး (ကျပ်)	ပေးသွင်းခဲ့ ရသည့် အခွန်ပေါင်း (ကျပ်)	မှတ်ချက်
(၁)	(၂)	(၃)	(၄)	(၅)	(၆)	(၇)
စာရင်းဖွင့်ကုန်လက်ကျန် (ပေါင်း)နှစ်အတွင်းကုန်အဝယ် (ပေါင်း) ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း (သို့) မ-တည်အပိုင်ပစ္စည်းအဝယ်						
စုစုပေါင်း-----						
ရောင်းချပြီးသည့်ကုန်စည် (ပေါင်း) ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း (သို့) မ-တည်အပိုင်ပစ္စည်းအဝယ်						
စုစုပေါင်း-----						
ပျက်စီးကုန်						
ကုန်လက်ကျန်						

ရယူခဲ့ပြီးဝန်ဆောင်မှုအတွက်ခုနှိမ်ရန်

အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	အရေအတွက်	ဝန်ဆောင်မှုအမျိုးအစား	အခွန်မပါဝန်ဆောင်မှုရငွေ (ကျပ်)	ပေးသွင်းခဲ့ရသည့်အခွန်ပေါင်း (ကျပ်)	မှတ်ချက်
(၁)	(၂)	(၃)	(၄)	(၅)	(၆)	(၇)
စာရင်းဖွင့်လက်ကျန် (ပေါင်း)နှစ်အတွင်းရယူခဲ့သည့်ဝန်ဆောင်မှု (ပေါင်း) ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း (သို့) မ-တည်အပိုင်ပစ္စည်းအဝယ်						
စုစုပေါင်း-----						
ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့်ဝန်ဆောင်မှု / ခုနှိမ်ရန်ဝန်ဆောင်မှု (ပေါင်း) ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း(သို့) မ-တည်အပိုင်ပစ္စည်းအဝယ်						
စာရင်းပိတ်လက်ကျန်						

အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော အချက်အလက်များသည် ကျွန်ုပ်ယုံကြည်သိရှိသမျှ မှန်ကန်ကြောင်းဝန်ခံပါသည်။



လက်မှတ် -----
 အမည် -----
 တာဝန် -----
 ဖုန်း၊ e-mail၊ လိပ်စာ -----

- ရှင်းလင်းချက်။
- (၁) ရောင်းချပြီးသည့်ကုန်စည်/ဆောင်ရွက်ပြီးသည့် ဝန်ဆောင်မှုအတွက်သာ ခုနှိမ်ရမည်။ ပျက်ဆီးဆုံးရှုံးသွားသည့် ကုန်စည်များနှင့်ရောင်းချခြင်းမပြုရသေးသည့် ကုန်စည်များအတွက် ပေးသွင်းခဲ့ရသည့် အခွန်ပမာဏကို ခုနှိမ်ခြင်းမပြုပါ။
 - (၂) ခုနှိမ်ရာတွင်ပေးဆောင်ခဲ့ရသည့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကပိုမိုသည့်ကိစ္စ၌ ခုနှိမ်ရန်ပိုနေသည့်ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကို လုပ်ငန်း၏အသုံးစရိတ်အဖြစ် ဝင်ငွေခွန်တွက်ချက်ရာတွင် ခွင့်ပြုနုတ်ပယ်ပေးမည်။
 - (၃) ကုန်စည်ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း၊ ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်း၊ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သည့်အခါတွင် လုပ်ငန်းသဘောသဘာဝအရ လေလွင့်လျော့နည်းသွားသည့်ကုန်စည်များ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းလည်ပတ်ရန် အသုံးပြုလိုက်ရသည့်ကုန်စည်များအတွက် ပေးဆောင်ခဲ့ရသည့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကို ခုနှိမ်ခွင့်ရရှိမည်။ (ညွှန်ကြားလွှာအမှတ် - ၂၅/ ၂၀၁၉)